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Samlesak for spørsmål

Kommunestyret 04.04.2022:

Behandling:
1. Hult (UA) fremmet følgende oversendelsesforslag:

1. Midler fra parkeringsfondet benyttes til å oppgradere enveiskjøring i østre ende av gågaten i
Kopervik som ble åpnet for enveiskjøring i 2018. Administrasjonen begynner på dette arbeidet straks
for å hindre farlige situasjoner og tilrettelegge for økt sentrumshandel.
2. Midler brukes i forbindelse med byutvikling

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling.

2. Hult (UA) ønsket status på tidligere innsendt oversendelsesforslag om hurtigladere i Karmøy
kommune.

Rådmannen svarte:
Karmøy kommune har dialog med kommersielle aktører, og med Haugaland Kraft.
Arbeidet er i gang. I Skudeneshavn planlegges det for å legge ledninger samtidig som VAR skal utføre
gravearbeid i Postvegen. I Kopervik blir det montert 4 ladere på Coop Prix i dag, 04.04.22. På Åkra
skal det monteres ladestasjon på Prix.

3. Ørpetvedt (FRP) viste til nye Stangeland skole, og ønsket at administrasjonen gir en status på
skoleveien Eidsbakkane - Stølen. Blir skoleveien ferdig til skolestart høsten 2022?

Kommunalsjef teknisk svarte:
Det har vært utfordringer i Lyngvegen ifm setningsskader på rør, og det er mulig det blir midlertidig
løsning ved oppstart av skolen. Selve vegen kan bli noe utsatt, men det bekreftes at det vil bli en
trygg skoleveg.

4. Mannes (KL) fremmet oversendelsesforslag om Eikjevegen.



 
I lys av utviklingen på Gismarvik Næringspark bes sak "Eikjevegen" i sin helhet tas opp til ny 
behandling. 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 
5. Thorheim (KL) viste til plan, og ønsket status på områdeplan Kolnes og bekreftelse på hvorfor 
den ikke har vært til behandling i hovedutvalg teknisk og miljø. 
 
Ordfører svarte: 
Spørsmålet ble også fremmet i formannskapet i sist møte. 
Områdeplan for Kolnes, Eikje og Skre er igangsatt. Det har vært avholdt interne møter, og møter med 
utbyggingsselskapet som har interresser på Eikje, Kolnes og Skre. Det gjenstår fortsatt arbeider med 
å finne omforente løsninger, før saken kan komme til behandling i hovedutvalg teknisk og miljø. 
 
 
6. Aamelfot viste til ny «Særavtale om arbeidstid for lærere (SFS 2213)» som er reforhandlet og ber 
rådmannen vurdere de utfordringer denne gir mht ressurser i grunnskolen fra start av kommende 
skoleår. 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 
 

KST- 041/22 Vedtak: 

 
 

 
 

 


